

## 淡江大學 107 學年度第 1 學期境外新生團體接機服務

### 2018 Tamkang University International Freshmen Airport Group Pick-up Service (Including International Students, Overseas Chinese Students and Mainland China Students)

- 一、本校提供桃園機場及松山機場團體接機服務，日期為 2018 年 9 月 1 日(週六)，以下為巴士資訊：  
We offer airport pickup service from Taoyuan International Airport and Taipei Song Shan Airport for new international and Mainland students on Sat. 1<sup>st</sup> September, 2018.

Bus information :

- \* 從[桃園機場] ⇄ [淡水校園]之發車時間

Departure time from [Taoyuan International Airport] to [Tamsui Campus]

Group1 : 11:30 am (第二航廈/Terminal 2) – 11:40 am (第一航廈/Terminal I)

Group2 : 2:00 pm (第二航廈/Terminal 2) – 2:10 pm (第一航廈/Terminal I)

Group3 : 5:00 pm (第二航廈/Terminal 2) – 5:10 pm (第一航廈/Terminal I)

- \* 從[桃園機場] ⇄ [蘭陽校園]之發車時間

Departure time from [Taoyuan International Airport] to [Lanyang Campus]

Group4 : 1:00 pm (第二航廈/Terminal 2) – 1:10 pm (第一航廈/Terminal I)

Group5 : 4:00 pm (第二航廈/Terminal 2) – 4:10 pm (第一航廈/Terminal I)

- \* 從[松山機場] ⇄ [淡水校園]之發車時間

Departure time from [Taipei Songshan Airport] to [Tamsui Campus]

Group6 : 4:00 pm (第二航廈/Terminal 2) – 4:10 pm (第一航廈/Terminal I)

- \* 從[松山機場] ⇄ [蘭陽校園]之發車時間

Departure time from [Taipei Songshan Airport] to [Lanyang Campus]

Group7 : 5:00 pm (第二航廈/Terminal 2) – 5:10 pm (第一航廈/Terminal I)

- 二、聯絡人 Contact Information :

International Degree Student: Gary 149736@mail.tku.edu.tw

- 三、請於 2018 年 8 月 15 日 (週三) 前提出申請，未於期限提出者，恕不接受申請安排。

If pick-up service is needed, please submit the application form before Wednesday, 15<sup>th</sup> August 2018.  
There will be no last minute arrangements for late applications.

- 四、接機費用/ Service fee :

a. 免費提供給新生/ Free of charge for TKU freshmen

b. 如有家人一同搭乘，每人收費新台幣 300 元，請在 9 月 5 日(週三)繳費至境外生輔導組。

Accompanying family members taking the ride are each required to pay a fee of NTD 300. Please pay the fee when you register at the International and Mainland Student Guidance Section on 5<sup>th</sup> September.

- 五、當天會有工作人員於機場入境大廳舉[淡江大學]布條等候，請同學多加留意。

We will be holding the “淡江大學” Chinese banner at the Arrival Hall. Please keep a lookout if you have applied for the pickup service.

- 六、如您的班機較接機時間提早許多，請於機場入境大廳耐心等待。

If you arrive early, please wait for us patiently at the arrival hall.

- 七、如果您的抵達時間不在本校團體接機服務時間，請自行前往本校宿舍。

Please kindly understand that there will be no airport pickup service for late arrivals. You should make other transportation arrangements to the dormitory.

- a. 淡水校園 Tamsui Campus

從桃園國際機場到淡水車資約新台幣 1000 元至 1500 元不等，所需時間約 1 小時。

A typical taxi fare from Taoyuan International Airport to Tamsui is around NT \$1,000 - 1,500. It takes about one hour to reach the Tamsui Campus from the airport.

(1)松濤宿舍或麗澤宿舍 (淡江大學校內)

Sung-Tao Hall or Reitaku International House. (On-campus)

地址 Address：新北市淡水區英專路 151 號

電話 Contact number：02-2621-5656 #2218 or 2318

(2)淡江學園 (校外)

Tamkang Dormitory (Off-campus)

地址 Address：新北市淡水區中山北路一段 149 巷 17 號

電話 Contact number：02-2626-6911 #0220 or 0214 or 0216

b. 蘭陽校園 Lanyang Campus (Yilan County)

從桃園國際機場到蘭陽校園的車資約新台幣 2500 元，所需時間約 2 小時。

A typical taxi fare from Taoyuan International Airport to Lanyang Campus is around NT \$2,500. It takes about two hours to reach the Lanyang Campus from the airport.

地址 Address：宜蘭縣礁溪鄉林美村林尾路 180 號

電話 Contact number：03-9873-088 # 7005 or 7029